
PROTOKÓŁ Nr XVIII/2011 
z obrad Sesji zwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój,  

która odbyła się w dniu 22 grudnia 2011r. w godz. 13.00 – 18.00 
w sali Rady Miasta. 

 
Podjęto uchwały: 
 
XVIIi.154.2011 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  
   Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2012 – 2040,  
 
XVIII.155.2011 budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2012 rok,  
 
XVIII.156.2011 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  
   Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2011 – 2043,  
 
XVII.157.2011 zmiany Uchwały Nr III/16/2010 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój  
   z dnia 28 grudnia 2010 roku w sprawie budżetu Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2011 rok, 
 
XVIII.158.2011 przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania narkomanii na  
   2012 rok,  
 
XVIII.159.2011 przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania  
   problemów alkoholowych na 2012 rok,  
 
 
XVIII.160.2011 przyjęcia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Jastrzębiu- 
   Zdroju,  
 
XVIII.161.2011 uchylenia uchwały Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój dotyczącej  
   ustalenia opłat za świadczenia w publicznych przedszkolach  
   prowadzonych przez Miasto Jastrzębie-Zdrój, 
  
XVIII.162.2011 wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych 

niezabudowanych pomiędzy Gminą Jastrzębie-Zdrój a osobą 
prawną, 
 

XVIII.163.2011 wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  
   nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Miasta  
   Jastrzębie-Zdrój położonej przy ul. Pszczyńskiej,  
 
XVIII.164.2011 ustania zarządu Jastrzębskiego Zakładu Komunalnego  

w Jastrzębiu-Zdroju nad mieniem komunalnym stanowiącym 
targowisko w Jastrzębiu-Zdroju przy ul. Północnej zlokalizowanego 
na części działki nr 458/14 położonej  
w obrębie Miasto, km.3d,o pow.2,3835 ha, zapisanej  
w księdze wieczystej GL1J/00008905/0 wraz z wyposażeniem w 
sieć elektryczną i kanalizacyjną oraz z urządzonymi na nich 
budowlami tymczasowymi,  
 

XVIII.165.2011 zatwierdzenia Statutu Młodzieżowej Rady Miasta,  
 
XVIII.166.2011 diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących  
   radnym,    
 



XVIII.167.2011 zatwierdzenia wybranych kandydatów na radnych 
Młodzieżowej Rady Miasta,  
 

XVIII.168.2011 uchwalenia ramowego planu pracy Sesji Rady Miasta na I  
   półrocze 2012 r., 
 
XVIII.169.2011 zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miasta na I półrocze 

 2012 r. 
 

XVIII.170.2011 wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2011 roku  
   oraz ustalenia planu tych wydatków,  
 
XVIII.171.2011 ustalenia wysokości cen biletów wstępu na obiekty użyteczności 

publicznej zarządzane przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji  
w Jastrzębiu-Zdroju,  
 

XVIII.172.2011 zatwierdzenia projektu „Profesjonalny Urząd II”,  
 
XVIII.173.2011 wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody  
   Śląskiego nr NP/II/0911/347/11 z dnia 16 września 2011r.  
 
 
Ad. 1. 
Otwarcie XVIII  Sesji zwyczajnej  Rady Miasta, stwierdzenie prawomocności 
obrad. 
 
Otwarcia XVIII Sesji  dokonał przewodniczący Rady Miasta – Tadeusz Sławik. Powitał 
zebranych i stwierdził, na podstawie listy obecności, że obrady sesji są prawomocne, 
ponieważ udział w sesji bierze wymagana liczba radnych.  W sesji wzięło udział 21 
radnych. Radny Roman Foksowicz był nieobecny ze względu na zwolnienie lekarskie, 
radna Lucyna Maryniak nieobecna, nieusprawiedliwiona. 
 
Lista obecności stanowi załącznik   Nr 1  do niniejszego protokołu.   
 
Zgodnie z zapisami ustawy, porządek obrad wraz z projektami uchwał  otrzymali 
wszyscy radni.  
 
Porządek obrad stanowi  załącznik  Nr 2  do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 2. 
Wybór Komisji uchwał i wniosków 
 
Andrzej Matusiak 
- W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość,  zgłaszam do pracy w komisji 
radnego Mariana Króliczka  – wyraził zgodę.  
 
Andrzej Kinasiewicz 
• W imieniu Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa, zgłaszam do pracy               

w komisji radną Bernadetę Magiera  -  wyraziła zgodę. 
 
Janusz Ogiegło 
- W imieniu Klubu Radnych Platforma Obywatelska, zgłaszam do pracy               
w komisji radnego Franciszka Franka– wyraził zgodę.    
 
za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 



 
Przewodniczący Rady Miasta 
Stwierdzam, że skład komisji uchwał i wniosków został przyjęty jednogłośnie. 
 
Karta  z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 3  do niniejszego 
protokołu.    
 
Ad. 3. 
Przyjęcie protokołu z XVII Sesji Rady Miasta  
 
Przewodniczący Rady Miasta  
- Protokół z XVII Sesji Rady Miasta był do wglądu w Biurze Rady Miasta. Czy są 

uwagi do protokołu ?  Nie widzę. Kto za przyjęciem protokołu z XVII Sesji Rady 
Miasta ? 

 
za – 17, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1.  
 
-  Stwierdzam, że protokół z VII Sesji został przyjęty większością głosów.  

 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 4  do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad. 4. 
Zgłaszanie interpelacji  
 
Janusz Tarasiewicz w sprawie  
- zimowego utrzymania terenów miejskich 
 
Interpelacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Jerzy Lis w imieniu klubu Radnych SLD w sprawie: 
 
 - utworzenia parków śródmiejskich, 
- usprawnienia obrad sesji, 
 
Interpelacje stanowią załącznik nr  6  do niniejszego protokołu. 
 
Jerzy Lis w sprawie: 
- zakazu postoju na ul. Ks. Herberta Bednorza,  
- budowy parkingu naprzeciw Urzędu Miasta, 
- wycięcia kasztanów na ulicy Mazowieckiej, 
- zagospodarowania terenu przed pawilonami handlowymi przez straganiarzy, 
- zmiany trasy autobusu linii nr 125, 
- likwidacji agencji PKO na os. Przyjaźń, 
- wypadku w Szkole Podstawowej nr 4 w dniu 19 grudnia 2011r.  
 
Interpelacje stanowią załącznik nr  7  do niniejszego protokołu. 
 
Norbert Małolepszy w sprawie: 
- reorganizacji ruchu autobusów linii E-3, 
 
Interpelacja stanowi załącznik nr  8  do niniejszego protokołu. 
 
Bernadeta Magiera w sprawie: 
- remontu ulicy Dworcowej w Jastrzębiu Zdroju,  



- niebezpiecznego wyjazdu z ulicy Broniewskiego, 
- zorganizowania wspólnej wigilii dla ludzi ubogich, 
Interpelacje stanowią załącznik nr  9-10  do niniejszego protokołu. 
 
Paweł Jagodziński w sprawie: 
- doświetlenia bloku 411 przy ul.Turystycznej, 
 
Interpelacja stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
Anna Toborowicz w sprawie: 
- wykonania projektu i oświetlenia ul. Rolniczej, 
- zaznaczenie pasów dla pieszych na jezdni wzdłuż ul. Świerczewskiego  
   i Libowiec, 
- reorganizacji sieci szkół w mieście, 
 
Interpelacje stanowią załączniki nr 12-14 do niniejszego protokołu. 
 
Tadeusz Markiewicz w sprawie: 
- rozważenie możliwości zamontowania sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ul. 
Jagiełły, Kusocińskiego i Chlebowej,  
- remontu chodnika przy ul. Jagiełły, 
 
Interpelacje stanowią załącznik nr  15  do niniejszego protokołu. 
 
Do protokołu interpelację złożył radny Andrzej Matusiak w sprawie: 
 
- naprawy kostek chodnikowych na ul. Pszczyńskiej  
- naprawy krawężników i kostek chodnikowych na dworcu autobusowym PKM i    
  PKS, 
- wykonania piaskownicy na os. 1000-lecia, 
 
Interpelacje stanowią załączniki nr 16-18 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 5. 
Informacja Przewodniczącego Rady Miasta.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta  - Andrzej Kinasiewicz przedstawił Radzie Miasta 
informację.  

Informacja stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  

Ad. 6. 
Informacja Prezydenta Miasta. 

Informację Prezydenta Miasta przedstawił Krzysztof Baradziej. 

Informacja stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  

Ad.7. 
Budżet Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2012 rok 

 
• wystąpienie Prezydenta Miasta, 

 
Wystąpienie Prezydenta stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 
 



 
• opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

 
Opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowią załącznik nr 22 do niniejszego 
protokołu. 

 
• opinia Komisji Skarbu, 

 
Przewodniczący Komisji Skarbu Janusz Tarasiewicz przedstawił opinię Komisji Skarbu, 
która stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 
 

• wystąpienia Klubów Radnych,  
 

Janusz Ogiegło – Klub Platforma Obywatelska 
Projekt budżetu miasta na rok 2012 jest znacznie mniejszy objętościowo niż               
w poprzednich latach, a najważniejsze w nim zagadnienie to Droga Główna 
Południowa. Mówi się o dobrej sytuacji budżetu naszego miasta, w tej sytuacji jako 
Klub Radnych zaproponowaliśmy aby nie podnosić podatków, z naszych wyliczeń 
wynika, iż byłaby to różnica ok. 1 miliona złotych na podatku na nieruchomości oraz 
ok. 40 tys. na podatku od środków transportowych. Można zaryzykować stwierdzenie, 
że gdybyśmy nie podnieśli podatków, to z okolicznych gmin wszyscy chcieliby 
rejestrować u nas pojazdy, bo może byłoby taniej. Usłyszeliśmy wówczas od p. Piksy, 
iż jest to niemożliwe, bo sytuacja międzynarodowa jest niepewna i może się wiele 
zdarzyć, a takiego argumentu nawet premier w swoim expose nie przytaczał. 
Nic by się nie stało gdyby raz na jakiś czas wykonać taki gest dla mieszkańców, 
dyrektor Jastrzębskich Wodociągów - Tadeusz Pilarski wykonał wspaniały gest w 
kierunku mieszkańców i nie podniósł ceny wody.  
Spodziewaliśmy się usłyszeć od Prezydenta programu, pewnego rodzaju expose,               
i czujemy jako Klub niedosyt.  
Współpraca z Jastrzębską Spółką Węglową-zawsze przykładaliśmy dużą wagę do 
współpracy z tą firmą,  nie sposób sobie pozwolić na to, żeby Hotel Diament zniknął z 
powierzchni, gdyż może on być jeszcze miastu potrzebny. Przykładem na to jest fakt, 
iż w przypadku eksmitowanych przez spółdzielnie mieszkańców miasta, wszystkie 
koszty i obowiązki spoczywają na mieście. Hotel Diament powinien być ważnym 
obiektem, z pomocą naszych posłów winniśmy tę sprawę ruszyć w tym kierunku- żeby 
obiekt nie zniknął z powierzchni ziemi.  
Jeżeli chodzi o otwarcie autostrady to apeluję do Wydziału Promocji i Prezydenta, 
żebyśmy byli przygotowani na otwarcie autostrady. Czy mamy jakąś wizję którędy 
kierować ruch na autostradę, która jest naszą szansą? Czy były jakieś rozmowy z 
generalną dyrekcją dróg? Czy możemy się tam zareklamować np. w okresie przed 
Euro 2012? 
Zabezpieczenie środków na zmianę planu zagospodarowania przestrzennego-               
w naszym mieście jest dużo osób chętnych do budownictwa indywidualnego, jednak        
w związku z brakiem miejsca na budowę następuje odpływ mieszkańców do Pawłowic               
i Zebrzydowic 
Czy pomyśleliśmy o tym, aby równolegle z budową Drogi Głównej Południowej, 
przeprowadzić działania związane z możliwością skomasowania terenów, które wykupi 
jakiś inwestor indywidualny w przyszłości? Póki co, to uzyskamy wielki objazd osiedla               
i kopalni Zofiówka. Droga Główna Południowa w nazwie jest do węzła               
w Mszanie, natomiast ona kończy się ok. 3,5 km od węzła autostrady w Mszanie. 
Ponadto interesuje mnie interpretacja zapisu w projekcie budżetu dotycząca 
„przełamania monopolu górniczego” poprzez wybudowanie Drogi Głównej Południowej.  
Wydatki majątkowe miasta wynoszą 198 mln zł, co stanowi 41% wydatków, nie do 
przecenienia jest rola Unii Europejskiej, która daje nam 47% z tych wydatków oraz 
budżet państwa 7% i tzw. własne to 46%, z czego 45% to kredyt. Czyli 1% z naszego 



budżetu przeznaczone jest na inwestycje na rok przyszły. 
Katowicka Specjalna Strefa Ekonomiczna- dziś obejmuje całe województwo i więcej, 
czy nie powinniśmy wzorem innych miast udostępnić nowych terenów? 
Firmy funkcjonujące w ramach miasta -oprócz jednej, co do której nie mamy 
zastrzeżeń, pozostałym idzie różnie, z przewagą słowa „kiepsko”. Bez pomocy miasta               
i Jastrzębskiej Spółki Węglowej-SAG nie ma szans bytu.  Czy tych terenów nie 
powinna przejąć Strefa Ekonomiczna? 
Przyszłość TBS-u-  jeśli w tej chwili nie ma żadnych możliwości pozyskiwania środków, 
mamy w mieście MZN, może należałoby włączyć TBS w jego struktury, gdyż jego byt 
stracił znaczenie.  
Hala Targowa jest potrzebna od zaraz, naszym celem i zadaniem jest rozwiązywanie 
kompleksowe zagadnień. Należy rozwiązać sprawę „żółtych budek” na Arki Bożka, 
skoncentrować handel w jednym miejscu w mieście, a tam powstałby skwerek lub coś 
innego.  
Polityka prorodzinna w mieście- jest duże zainteresowanie utworzeniem drugiego 
żłobka w mieście, czy nie moglibyśmy zrobić czegoś, aby prowadzić politykę 
prorodzinną w mieście.   
Poziom testów zewnętrznych w szkołach– egzaminów gimnazjalnych i maturalnych 
jest w naszym mieście bardzo niski, w naszej opinii przydałaby się reforma SKUU, 
które tworzone było w innych czasach. Była wówczas inna sytuacja. Aktualnie liczba 
uczniów się zmniejsza. W celu ratowania tego stanu, który mamy, należałoby 
zmniejszyć liczbę uczniów w klasach, wpłynęłoby to pozytywnie na wszystkie poziomy 
edukacji od przedszkola po szkołę średnią. Zastosować należałoby rozwiązania, które 
przyciągnęłyby naszych uczniów, którzy uczą się poza miastem. Należy odpowiedzieć 
sobie na pytanie, uczniowie i rodzice wybierają szkoły poza miastem, może tworzone 
są tam szkoły, których w naszym mieście nie ma.  
Zastanawia także fakt, dlaczego szkoły niepubliczne w mieście są w większości 
szkołami wieczorowymi.  
Środki, które przekazujemy na funkcjonowanie szkoły wyższej AGH w mieście są  
niedostateczne jest to ok. 250 tys.;  uczelnia musi mieć stałe zainteresowanie władz 
gminy, musi widzieć przyszłość w gminie bo inaczej nam odejdzie.  
Młodzież jest naszą przyszłością i nie powinniśmy żałować środków na inwestycje w 
naukę. 
Jeśli chodzi o naszą halę sportową, winniśmy sprzedać nazwę, należy znaleźć kogoś, 
kto dofinansuje ten obiekt. 
System finansowania klubów sportowych – nie wypracowaliśmy w Klubie żadnej opinii, 
która mogła by być tematem posiedzenia Komisji, w tej dziedzinie należy coś zrobić, 
inaczej wygląda to w przypadku siatkówki, piłki nożnej czy hokeja. 
Zagospodarowanie OWN- przeznaczamy ok. 200tys.zł.,  padł temat, że w mieście 
powinien powstać Aqua Park, jesteśmy zdania, iż jest taka potrzeba w tym mieście.  
Klub sportowy Jastrzębski Węgiel, który promuje nasze miasto, winien mieć również 
szczególne względy. Zdziwiło Komisję Sportu, że nie znalazło się 120 tys. na internat, 
który byłby jak najbardziej wskazany. 
Na Komisji Kultury i Sportu poruszana była sprawa, z którą zwrócił się dyrektor 
Stanisław Śmietana, chodzi o budowę sali koncertowej. Dawne GCK miało wspaniałą 
akustykę, było muzycznie na wysokim poziomie, napewno spełniałby wymogi takiej 
sali. Mam propozycję, może dałoby się połączyć starania miasta i Ministerstwa 
Kultury, aby wykorzystać ten obiekt. 
W poprzedniej kadencji został ustalony harmonogram remontów obiektów 
sportowych, co się aktualnie z nim stało? Jedną z pierwszą pozycji była szkoła w 
Ruptawie. Nie lekceważyłbym radnych z Ruptawy, gdyż jest ich w radzie pięciu.  
Sprzedaż mieszkań komunalnych- proponowaliśmy uprzednio zwiększenie bonifikaty 
na sprzedaż tych mieszkań, wówczas usłyszeliśmy, że jest to prywata. Jest to bardzo 
przykre gdyż każdy z nas może być posądzony o prywatę.  
Nie ma spraw w budżecie miasta, które w bezpośredni lub pośredni sposób nie 



dotykają mieszkańców. Jako Klub proponujemy ponownie uchwałę z większymi 
bonifikatami.  
Schody w mieście- należy przedstawić informację kompleksową w temacie, jak będą 
remontowane schody w mieście.  
Na os. Zofiówka powinno się pojawić boisko. 
W ostatnich latach obserwuje się słabsze zainteresowanie problemami mieszkańców 
ulicy Poznańskiej i okolic.  
Pozytywne wydarzenia to Budowa Drogi Głównej Południowej, planowany remont 
OWN-u, hala targowa, Przedszkole w Ruptawie, boisko przy SP-4, obiekty w Parku 
Zdrojowym. 
Klub Radnych Platformy Obywatelski nie będzie przeciwko przyjęciu budżetu i uchwał 
okołobudżetowych.  
 
Andrzej Kinasiewicz – Klub Radnych Wspólnota Samorządowa 
 
Prawem opozycji jest doszukiwanie się nieprawidłowości. Wiele uwag przyjąłem               
z należytą uwagą i szacunkiem. Wszyscy chcielibyśmy aby podatki były małe, a 
wydatki duże. Niestety w skali całego kraju podnoszone są podatki, zwiększa się wiek 
emerytalny i wiele innych niedogodności dla obywateli, gdyż kryzys zaczyna i nasz 
kraj atakować.  
Skoro czekamy na expose Prezydenta Miasta po roku pełnienia funkcji w nowej 
kadencji, to doczekamy się po roku odniesienia Premiera do swojego expose, które 
niedawno wygłosił w Parlamencie.  
Odnośnie oświaty – niedawno dowiedziałem się, iż słynna niepubliczna szkoła w 
Nowym Sączu zbankrutowała. Była bardzo wysoko notowana w rankingach szkół 
wyższych. Myślę, iż jest to złowieszczy zwiastun tego, co się dzieje w oświacie na 
wszystkich etapach kształcenia edukacji. 2/3 niepublicznych szkół wyższych zostanie 
w najbliższym czasie zlikwidowanych, to dotyczy także szkół publicznych. Uczelnie 
robią wszystko, aby pozyskiwać studentów. W jastrzębskich szkołach mamy prawo 
wyboru szkoły, dla wyjaśnienia powiem, iż w jednej z jastrzębskich szkół w tym roku 
szkolnym 327 uczniów jest spoza miasta, czyli ta jedna szkoła ściąga wielu uczniów               
z ościennych miejscowości. Ubytek naszych uczniów do innych miejscowości 
rekompensowany jest przez uczniów z innych gmin. 
 
Wystąpienie radnego stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 
 
Jerzy Lis – Klub Radnych Sojusz Lewicy Demokratycznej 
 
Budżet miasta w porównaniu z poprzednimi jest o wiele wyższy, pole manewru               
z jednej strony jest duże, z drugiej małe. Należy ostrożnie wydawać środki. Główne 
źródła wydatków to Droga Główna Południowa. Radni z naszego Klubu uczestniczyli             
w tworzeniu tego budżetu od chwili złożenia wniosków do budżetu, odbyły się 
spotkania w tej sprawie, pewne rzeczy zostały uzgodnione. Dysponujemy materiałami 
na temat schodów, jest odpowiedź na interpelację w tym temacie, więc rozmowa w 
tym temacie jest zbędna. Ważnymi sprawami są: zaspakajanie realnych potrzeb 
mieszkańców takich jak targowisko miejskie, kontynuacja zadania dot. uzbrojenia 
Moszczenicy, boisko na os. Zofiówka, budowa drogi w Bziu. Cieszy nas to, że mimo 
konieczności dofinansowania oświaty – wykonywane są remonty w budynkach 
szkolnych. 
Klub Radnych wypracował sobie stanowisko, zgodnie z tym stanowiskiem będziemy 
jednolicie głosowali.  
 
 
Tadeusz Sławik- Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość 
 



Budżet jest największym w naszej historii, po stronie dochodów 410 mln zł, wydatków 
482 mln zł. Różnica między dochodami bieżącymi, a wydatkami bieżącymi pokazuje 
możliwości finansowe miasta, jest to 296 mln zł i 285 mln zł. po stronie wydatków. 
Budżet jest zrobiony z dużym rozmachem i ostrożnością. W kolejnych latach będzie 
potrzeba przepracowania strategii rozwoju miasta. Na pozytywną ocenę zasługuje 
sprawa remontu targowiska, uzbrojenie terenu w strefie ekonomicznej. Ta inwestycja 
jest bardzo dobrze zorganizowana Pozyskiwane są pieniądze z zewnątrz. Brakuje mi 
elementu kontynuacji uzbrojenia dróg na Moszczenicy, czeka nas dyskusja co do 
zarządzania tymi terenami, co z SAG-iem?  Najważniejszy temat to obwodnica 
naszego miasta, szerokopasmowy Internet. Najważniejsze sprawy społeczne to 
mieszkalnictwo socjalne, komunalne. 
Chciałem wskazać na inwestycje w Parku Zdrojowym, to jest perła naszego miasta. 
Budowa boisk w mieście- w budżecie 2012 również znalazły się trzy boiska, to bardzo 
dużo.  
Mając na uwadze powyższe argumenty, umieszczenie w budżecie wielu ważnych dla 
miasta działań strategicznych i osiedlowych Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości 
będzie głosował za budżetem miasta na rok 2012. 
 

• dyskusja,  
 
Janusz Tarasiewicz 
Rolą opozycji jest konstruktywna krytyka, koalicji-jest wsparcie nie dla osoby 
Prezydenta ale pewnych wspólnie wypracowanych stanowisk, w tym przypadku 
projektu budżetu na rok 2012. Klub radnych, z którego się wywodzę jest w aktualnej 
kadencji w koalicji z klubem, którego reprezentantem jest obecny Prezydent Miasta. W 
poprzedniej kadencji to klub Platformy Obywatelskiej był koalicjantem Wspólnoty,              
i wówczas wszystko było w porządku, również w kwestii budżetu. Ja, w opinii wielu 
osób zaliczam się do radnych niepokornych, a wiele moich działań nie zawsze można 
zaliczyć jako spójne z oczekiwaniami koalicjanta. W moim odczuciu po raz pierwszy 
obecny projekt miasta na rok 2012 jest projektem nadziei. Panie Prezydencie życzę 
oby udało się go zrealizować w zaplanowanym kształcie. To okaże się w trakcie jego 
realizacji po posunięciach opcji rządzącej tej w Warszawie. Pan panie radny Ogiegło 
poruszył kwestię Katowickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, Specjalnej Strefy 
aktywności Gospodarczej, politykę prorodzinną i wiele innych kwestii. Zapominamy 
jednak o ciągle rosnącym katalogu zadań własnych gminy, które rośną, ale nie idą za 
tym środki finansowe i nie wskazuje się nowych źródeł finansowania. Mamy obowiązek 
ale nie mamy możliwości i mamy ręce związane. Chciałbym przypomnieć marzec 2001 
rok, pan panie Januszu, wówczas był Prezydentem, byłem współorganizatorem 
manifestacji przeciwko bezrobociu i wielu kwestiom, które mieszkańcom się nie 
podobały jeśli chodzi o zarządzanie miastem, nie wszystko zawsze było klarowne. Były 
tam media również o zasięgu ogólnokrajowym i miał pan możliwość się wypowiedzieć. 
Wówczas pan powiedział taką kwestię: mamy strefę ekonomiczną, strefę aktywności 
… i tu kilka tysięcy miejsc pracy powstanie. Obserwując kolejne lata, jeśli chodzi o 
sytuację bezrobocia w mieście- ono rosło, dziś jest niskie, z powodu wskaźników, 
które narzucono ustawami, którymi jest kształtowane. Nie zawsze wszystkie plany się 
ziszczają, panu naprawdę nie wszystkie się udały, być może w przyszłości panu 
Prezydentowi, ale życzę aby zaplanowany projekt budżetu udało się zrealizować, 
potrzeby i marzenia są bezgraniczne jednak środki finansowe na ich realizację – 
bardzo okrojone.  
 
Marian Janecki- 
Pragnę podziękować współtwórcom budżetu, cała procedura uchwalania budżetu 
polega również na przygotowaniu projektów budżetu przez kierowników jednostek, 
naczelników i pracowników urzędu. My staramy się do tych propozycji odnieść, mając 
na uwadze możliwości finansowe miasta i realną ilość środków, którą można na 



kolejne zadania przeznaczyć. W wielu wypadkach jest budżetem, który nie zadawala, 
ale jest realny.  
W 2010 roku wchodziła ustawa, nakładały się dwie procedury uchwalania budżetu plus 
prognoza finansowa, dlatego jest taka gruba i obszerna, to jednak nie ma żadnego 
znaczenia, znaczenie mają liczby i zadania w nim zapisane. Zadłużenie naszego 
państwa jest bardzo duże, tylko 8% to zadłużenie spowodowane przez samorządy. 
Na samorządy nakłada się kolejne zadania, przykładem jest ustawa o pieczy               
i rodzinach zastępczych- wyliczony koszt przez Związek Powiatów Polskich to 800 mln 
- państwo przeznaczyło 60 mln, a resztę to niech sobie samorząd radzi realizując te 
zadania. Czy to jest zasada państwa prawa, w którym i w Konstytucji i w ustawach 
mówi się wyraźnie, że nie może państwo dokładać zadań, nie wskazując źródła 
pokrycia? Z expose premiera wynikają kolejne zadania, które będą realizowane. 
Dynamicznie zmienia się prawo - sprawa sześciolatków, które miały iść do szkoły, nikt 
nie raczył nam nawet powiedzieć, co będzie z sześciolatkami, w związku ze zmianami 
decyzji na szczeblu centralnym.  
Podnoszenie podatków – podnosimy tylko o realny wskaźnik inflacji, na który nie 
mamy wpływu, nie wzrosły tylko ceny wody i ścieków, za co chwała Zarządowi 
Jastrzębskiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji, radzie nadzorczej i właścicielowi – 
szkoda że tego nikt nie powiedział, odsyłam do ustawy, kto jest właścicielem.  
Nie mamy wpływu na otoczenie zewnętrzne. Państwo i rząd nie jest w stanie reagować 
na wszystkie elementy zewnętrzne np. wartości ceny złotówki w stosunku do euro.  
Nie mam żadnej możliwości prawnej, żeby hotel Diament był hotelem Diament, bo              
w tym kraju Jastrzębska Spółka Węglowa jest właścicielem hotelu, i możemy go 
jedynie wykupić, a potem wyłożyć kilkadziesiąt milionów złotych na jego modernizację               
i remont, a potem, w związku z tym, że nie możemy prowadzić działalności 
gospodarczej jako miasto, to będziemy musieli wyłonić dzierżawcę lub utworzyć 
spółkę prawa handlowego żeby to realizowała. Oczywiście rozmowy, sugestie               
i spotkania w tym temacie tak, i nie musimy się wzajemnie przekonywać o wartości 
tego obiektu, który stoi obok naszego centrum sportu.  
Droga Główna Południowa to nie tylko obwodnica Jastrzębia, to jest droga, która 
powinna wieść od Pszczyny, przez Pawłowice, Jastrzębie, powiat wodzisławski do 
Raciborza, to że my mamy najlepiej to przygotowane, wynika przede wszystkim z 
faktu, że jako miasto  na prawach powiatu mogliśmy spójniej i szybciej te wszystkie 
działania przejąć, i ta droga, która będzie wojewódzką, realizujemy nie jako 
marszałek, ale jako miasto. Węzeł będzie łączył się z ul. Jastrzębską w Mszanie,  754 
metry do zjazdu.  Marszałek sejmiku ma zabezpieczone środki na budowę odcinka z 
Jastrzębia do Pawłowic, do drogi krajowej, wtedy z krajówki jest przejazd, aż do 
autostrady. Droga ta odciąży Pszczyńską, daje możliwość w perspektywie tworzenie 
nowych zakładów przemysłowych, usługowych.   
W poniedziałek brałem udział w zgromadzeniu prezydentów subregionu zachodniego, 
na który zaproszeni byli posłowie z naszego regionu, nie było p. Kluzik-Rostkowskiej, 
która w kampanii mówiła, że autostrada będzie bezpłatna, natomiast starosta rybnicki 
wystąpił z zapytaniem do ministra Rostowskiego, czy autostrada będzie bezpłatna               
i odpowiedź jest taka : nie będzie bezpłatna.  
Więc kto będzie nią jeździł, to już nie jest pytanie do nas, my swoje zrobiliśmy.  
Jeśli chodzi o szkolnictwo- to temat na odrębną sesję.  
Padło takie stwierdzenie: mamy dobrych nauczycieli, dobrą młodzież, a złe wyniki, 
więc kto jest winny? Rozumiem, że wskazanie jest wyraźne Prezydent, pan 
Franciszek,              p. Andrzej. Tak to zrozumiałem.  
Jeśli chodzi o SKUU do urealnienia, to zapraszam na rozmowę, proszę tylko o jedno – 
propozycję do SKUU. Postulaty są jedne- za mało pieniędzy. Dokładamy 35 mln zł do 
oświaty, jeśli ok. 2,3 mln to same urlopy zdrowotne, czy to wirus czy wykorzystywanie 
przepisów prawa.  
Jeśli idzie nauczyciel na urlop zdrowotny to miasto musi płacić temu nauczycielowi, 
zastępującemu, a po powrocie – urlop, który mu się należy. Więc wymagajmy od 



naszych przedstawicieli w parlamencie, aby podchodzili do tych spraw realnie, a nie 
populistycznie, bo nas na to nie stać.  
Wielokrotnie samorządy podejmują bardzo trudne decyzje, potrzebujemy zrozumienia 
i odwagi, aby te przepisy były nam przyjazne, a tak niestety nie jest.  
Wydatki majątkowe 41% z tego 47 z Unii i 7% daje nam państwo… te 7% daje nam 
Urząd Marszałkowski na Drogę Główną Południową, więc też samorząd. 
Dokładamy 35 mln do oświaty, na co państwo powinno nam dać, a to brakuje Policji, 
Straży Pożarnej, Inspektorowi Nadzoru Budowlanego, Urzędowi Stanu Cywilnego, na 
sprawy paszportowe, dowody osobiste- i gdzie jest państwo.  
A dotacje 80% państwo, a 20% my, na zadania rządowe, bo są niewydolni, i czy to 
tak będzie dalej?  
Co dalej z SAG-iem, to decyzja wspólna z Jastrzębską Spółką Węglową.  
Czy prowadzimy politykę prorodzinną- tak. Pieniądze zostały przeznaczone na żłobek, 
przedszkola, świadczenia rodzinne, ulgi prorodzinne. To jest konkretna pomoc.  
Sport, kultura, zdrowie- na tyle nas będzie stać, na ile będziemy mieć pieniędzy. 
Przychodzą do nas przedstawiciele kolejnych klubów, każdy chce pieniądze.               
My wspieramy sport w postaci inwestycji np. hala 40 mln, to jest wydatek konkretny, 
z myślą między innymi o Jastrzębskim Węglu.  
Jeśli chodzi o boiska, problem dotyczył decyzji SANEPiD-u, staramy się na bieżąco je 
realizować, i tak kolejno były SP-5, Zespół Szkół Zawodowych, kończymy ORLIKA. 
Finansowanie ORLIKÓW to prawdziwy majstersztyk. 2,5 mln zł kosztuje, dostajemy 
330 tys., a płacąc VAT oddajemy państwu 0,5 miliona, ale nazywa się to ORLIK,               
i wszyscy myślą, że państwo to wybudowało.  
Mamy świadomość bardzo trudnej sytuacji, która może nas dotyczyć w Służbie 
Zdrowia. Docierają do nas sygnały, że kontrakty są znowu mniejsze, co dalej ze 
szpitalami? Ustawa mówi o przekształceniu szpitali w spółki prawa handlowego, 
generalnie mimo że jest to zadanie Marszałka, to przewidujemy, że będzie się z gminą 
kontaktował, gdyż samodzielnie nie będzie w stanie problemów rozwiązać.  
Szanując państwa decyzję, która wynika z różnych przesłanek wiem, że w 
samorządzie dominuje polityka, jednak rozeznajcie państwo sytuację innych miast.             
My takiej sytuacji nie mamy. Rozpoczynając pracę nad budżetem mamy wnioski 
klubów radnych, one są analizowane. Patrząc na ten projekt budżetu, myślę, że każdy 
Klub, ma realizowane zadania, które w programie wyborczym mieszkańcom 
obiecywał. 
Mając na względzie to, że jest to budżet, który po raz pierwszy potrafił połączyć 
wszystkich radnych z ich propozycjami wyborczymi, proszę zagłosować za przyjęciem 
tego budżetu.  Dziękuję.  
 

• podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2012 – 2040,  

 
Przewodniczący  Komisji uchwał i wniosków – Marian Króliczek przedstawił projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na lata 2012 – 2040,  

Opinie Komisji: Rewizyjnej, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, Polityki 
Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego, Polityki 
Gospodarczej i Bezrobocia, Edukacji, Kultury i Sportu i Skarbu – pozytywne, 

Przewodniczący Rady Miasta 
Czy są pytania do projektu uchwały ? Nie widzę. Kto z Państwa jest za przyjęciem      
uchwały w proponowanym brzmieniu ? 

Uchwała Nr XVIII.154.2011 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2012 – 2040, została podjęta głosami: za-15, przeciw-
0, wstrzymujących się- 6. 



-  Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę większością głosów. 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 25 do niniejszego 
protokołu. 

• podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta Jastrzębie Zdrój na 2012 
rok 

 

Przewodniczący  Komisji uchwał i wniosków – Marian Króliczek przedstawił projekt 
uchwały w sprawie budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2012 rok,  

Opinie Komisji: Rewizyjnej, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, Polityki 
Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego, Polityki 
Gospodarczej i Bezrobocia, Edukacji, Kultury i Sportu i Skarbu – pozytywne, 

Przewodniczący Rady Miasta 

• Czy są pytania do projektu uchwały ? Nie widzę. Kto z Państwa jest za przyjęciem  
     uchwały w proponowanym brzmieniu ? 

Uchwała Nr XVIII.155.2011 w sprawie budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2012 rok, 
została podjęta głosami: za-15, przeciw-0, wstrzymujących się- 5. 

-  Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę większością głosów. 

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 26 do niniejszego 
protokołu.  

 
Ad.9. 
Podjęcie uchwał w sprawach bieżących zgodnie z wykazem. 
 
Przewodniczący  Komisji uchwał i wniosków – Marian Króliczek przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój 
na lata 2011 – 2043,  

Opinie Komisji: Rewizyjnej, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, Polityki 
Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego, Polityki 
Gospodarczej i Bezrobocia, Edukacji, Kultury i Sportu i Skarbu – pozytywne, 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Andrzej Kinasiewicz 

• Czy są pytania do projektu uchwały ? Nie widzę. Kto z Państwa jest za przyjęciem  
     uchwały w proponowanym brzmieniu ? 

Uchwała Nr XVIII.156.2011 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2011 – 2043, została podjęta głosami: za-16, przeciw-
0, wstrzymujących się- 3. 

-  Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę większością głosów.  

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 27 do niniejszego 
protokołu. 

 
Przewodniczący  Komisji uchwał i wniosków – Marian Króliczek przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/2010 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój               
z dnia 28 grudnia 2010 roku w sprawie budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2011 rok, 



Opinie Komisji: Rewizyjnej, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, Polityki 
Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego, Polityki 
Gospodarczej i Bezrobocia, Edukacji, Kultury i Sportu i Skarbu – pozytywne, 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Andrzej Kinasiewicz 

• Czy są pytania do projektu uchwały ? Nie widzę. Kto z Państwa jest za przyjęciem  
     uchwały w proponowanym brzmieniu ? 

Uchwała Nr XVIII.157.2011 w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/2010 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 28 grudnia 2010 roku w sprawie budżetu Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2011 rok, została podjęta głosami: za-14, przeciw-0, wstrzymujących się- 1. 

-  Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę większością głosów. 

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 28 do niniejszego 
protokołu. 

Przewodniczący  Komisji uchwał i wniosków – Marian Króliczek przedstawił projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania narkomanii               
na 2012 rok, 

Opinie Komisji: Polityki Społecznej, Skarbu – pozytywne, 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Andrzej Kinasiewicz 

• Czy są pytania do projektu uchwały ? Nie widzę. Kto z Państwa jest za przyjęciem  
     uchwały w proponowanym brzmieniu ? 

Uchwała Nr XVIII.158.2011 w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania 
narkomanii na 2012 rok została podjęta głosami: za-18, przeciw-0, wstrzymujących 
się- 0. 

-  Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie. 

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 29 do niniejszego 
protokołu. 
 

Przewodniczący  Komisji uchwał i wniosków – Marian Króliczek przedstawił projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych na 2012 rok, 

Opinie Komisji: Polityki Społecznej, Skarbu – pozytywne, 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Andrzej Kinasiewicz 

• Czy są pytania do projektu uchwały ? Nie widzę. Kto z Państwa jest za przyjęciem  
     uchwały w proponowanym brzmieniu ? 

Uchwała Nr XVIII.159.2011 w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych na 2012 rok, została podjęta głosami: za-19, 
przeciw-0, wstrzymujących się- 0. 

-  Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie. 

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 30 do niniejszego 
protokołu. 



Przewodniczący  Komisji uchwał i wniosków – Marian Króliczek przedstawił projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Jastrzębiu-Zdroju,  

Opinia Komisji Polityki Społecznej- pozytywna 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Andrzej Kinasiewicz 

• Czy są pytania do projektu uchwały ? Nie widzę. Kto z Państwa jest za przyjęciem  
     uchwały w proponowanym brzmieniu ? 

Uchwała Nr XVIII.160.2011 w sprawie przyjęcia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Jastrzębiu-Zdroju, została podjęta głosami: za-19, przeciw-0, wstrzymujących się- 
0. 
-  Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie. 

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 31 do niniejszego 
protokołu. 

Przewodniczący  Komisji uchwał i wniosków – Marian Króliczek przedstawił projekt 
uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój dotyczącej 
ustalenia opłat za świadczenia w publicznych przedszkolach prowadzonych przez 
Miasto Jastrzębie-Zdrój, 
 
Opinia Komisji Edukacji- pozytywna 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Andrzej Kinasiewicz 

• Czy są pytania do projektu uchwały ? Nie widzę. Kto z Państwa jest za przyjęciem  
     uchwały w proponowanym brzmieniu ? 

Uchwała Nr XVIII.161.2011 w sprawie uchylenia uchwały Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój 
dotyczącej ustalenia opłat za świadczenia w publicznych przedszkolach prowadzonych 
przez Miasto Jastrzębie-Zdrój, została podjęta głosami: za-19, przeciw-0, 
wstrzymujących się- 0. 
 
-  Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie. 

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 32 do niniejszego 
protokołu. 

Przewodniczący  Komisji uchwał i wniosków – Marian Króliczek przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych 
niezabudowanych pomiędzy Gminą Jastrzębie-Zdrój a osobą prawną, 
 
Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej- pozytywna 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Andrzej Kinasiewicz 

• Czy są pytania do projektu uchwały ? Nie widzę. Kto z Państwa jest za przyjęciem  
     uchwały w proponowanym brzmieniu ? 

Uchwała Nr XVIII.162.2011 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 
gruntowych niezabudowanych pomiędzy Gminą Jastrzębie-Zdrój a osobą prawną, 
została podjęta głosami: za-17, przeciw-0, wstrzymujących się- 0. 
 
-  Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie. 

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 33 do niniejszego 
protokołu. 



 
Przewodniczący  Komisji uchwał i wniosków – Marian Króliczek przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Miasta Jastrzębie-Zdrój położonej przy 
ul. Pszczyńskiej, 
 
Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej- pozytywna 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Andrzej Kinasiewicz 

• Czy są pytania do projektu uchwały ? Nie widzę. Kto z Państwa jest za przyjęciem  
     uchwały w proponowanym brzmieniu ? 

Uchwała Nr XVIII.163.2011 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 
bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Miasta Jastrzębie-
Zdrój położonej przy ul. Pszczyńskiej, została podjęta głosami: za-19, przeciw-0, 
wstrzymujących się- 0. 
 
-  Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie. 

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 34 do niniejszego 
protokołu. 

 
Przewodniczący  Komisji uchwał i wniosków – Marian Króliczek przedstawił projekt 
uchwały w sprawie ustania zarządu Jastrzębskiego Zakładu Komunalnego  
w Jastrzębiu-Zdroju nad mieniem komunalnym stanowiącym targowisko w Jastrzębiu- 
Zdroju przy ul. Północnej zlokalizowanego na części działki nr 458/14 położonej  
w obrębie Miasto, km.3d,o pow.2,3835 ha, zapisanej w księdze wieczystej  
GL1J/00008905/0 wraz z wyposażeniem w sieć elektryczną i kanalizacyjną oraz  
z urządzonymi na nich budowlami tymczasowymi, 
 
Opinie Komisji: Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, Polityki Gospodarczej 
i Bezrobocia- pozytywne 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Andrzej Kinasiewicz 

• Czy są pytania do projektu uchwały ? Nie widzę. Kto z Państwa jest za przyjęciem  
     uchwały w proponowanym brzmieniu ? 

Uchwała Nr XVIII.164.2011 w sprawie ustania zarządu Jastrzębskiego Zakładu 
Komunalnego w Jastrzębiu-Zdroju nad mieniem komunalnym stanowiącym  
targowisko w Jastrzębiu-Zdroju przy ul. Północnej zlokalizowanego na części działki  
nr 458/14 położonej w obrębie Miasto, km.3d,o pow.2,3835 ha, zapisanej  
w księdze wieczystej GL1J/00008905/0 wraz z wyposażeniem w sieć elektryczną  
i kanalizacyjną oraz z urządzonymi na nich budowlami tymczasowymi, została  
podjęta głosami: za-19, przeciw-0, wstrzymujących się- 0. 

 
-  Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie. 

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 35 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący  Komisji uchwał i wniosków – Marian Króliczek przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu Młodzieżowej Rady Miasta,  
 

Opinie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu - pozytywne 



Wiceprzewodniczący Rady Miasta Andrzej Kinasiewicz 

• Czy są pytania do projektu uchwały ? Nie widzę. Kto z Państwa jest za przyjęciem  
     uchwały w proponowanym brzmieniu ? 

Uchwała Nr XVIII.165.2011 w sprawie zatwierdzenia Statutu Młodzieżowej Rady 
Miasta, została podjęta głosami: za-18, przeciw-0, wstrzymujących się- 0. 
 
-  Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie. 

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 36 do niniejszego 
protokołu. 

Przewodniczący  Komisji uchwał i wniosków – Marian Króliczek przedstawił projekt 
uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących  
radnym,    

Opinie Komisji Rady Miasta:  
 
Rewizyjnej, Polityki Gospodarczej i Bezrobocia, Edukacji, Kultury i Sportu i Skarbu – 
pozytywne, 

Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, Polityki Społecznej- negatywne, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego- zapoznała się, 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Andrzej Kinasiewicz 

• Czy są pytania do projektu uchwały ? Nie widzę. Kto z Państwa jest za przyjęciem  
     uchwały w proponowanym brzmieniu ? 

Uchwała Nr XVIII.166.2011 w sprawie w sprawie w sprawie diet oraz zwrotu kosztów 
podróży służbowych przysługujących radnym,  została podjęta głosami: za-15, 
przeciw-4, wstrzymujących się- 0. 

-  Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę większością głosów 

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 37 do niniejszego 
protokołu. 

Stanowisko radnego Łukasza Kaszy złożone do protokołu stanowi załącznik nr 38             
do niniejszego protokołu.  

 
Przewodniczący  Komisji uchwał i wniosków – Marian Króliczek przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia wybranych kandydatów na radnych Młodzieżowej 
Rady Miasta,  

 
Opinia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego - pozytywna 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Andrzej Kinasiewicz 

• Czy są pytania do projektu uchwały ? Nie widzę. Kto z Państwa jest za przyjęciem  
     uchwały w proponowanym brzmieniu ? 

Uchwała Nr XVIII.167.2011 w sprawie zatwierdzenia wybranych kandydatów na 
Radnych Młodzieżowej Rady Miasta, została podjęta głosami: za-19, przeciw-0,  
wstrzymujących się- 0. 
 
-  Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie. 



Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 39 do niniejszego 
protokołu. 

 
Przewodniczący  Komisji uchwał i wniosków – Marian Króliczek przedstawił projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Sesji Rady Miasta na I półrocze 
2012 r., 

 
Opinia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego - pozytywna 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Andrzej Kinasiewicz 

• Czy są pytania do projektu uchwały ? Nie widzę. Kto z Państwa jest za przyjęciem  
     uchwały w proponowanym brzmieniu ? 

Uchwała Nr XVIII.168.2011 w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Sesji Rady 
Miasta na I półrocze 2012 r., została podjęta głosami: za-19, przeciw-0, 
wstrzymujących się- 0. 
 
-  Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie. 

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 40 do niniejszego 
protokołu. 

 
Przewodniczący  Komisji uchwał i wniosków – Marian Króliczek przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miasta na I półrocze 
2012 r. 

 
Opinia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego – pozytywna 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Andrzej Kinasiewicz 

• Czy są pytania do projektu uchwały ? Nie widzę. Kto z Państwa jest za przyjęciem  
     uchwały w proponowanym brzmieniu ? 

Uchwała Nr XVIII.169.2011 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady 
Miasta na I półrocze 2012 r. została podjęta głosami: za-20, przeciw-0, 
wstrzymujących się- 0. 
 
-  Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie. 

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 41 do niniejszego 
protokołu. 
 

Wniosek w sprawie zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie projektów uchwał 
w sprawie: 

• wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2011 roku oraz ustalenia 
planu tych wydatków,  

• ustalenia wysokości cen biletów wstępu na obiekty użyteczności publicznej 
zarządzane przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Jastrzębiu-Zdroju,  

• zatwierdzenia projektu „Profesjonalny Urząd II”,  
• wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody  

Śląskiego nr NP/II/0911/347/11 z dnia 16 września 2011r.  
•  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Andrzej Kinasiewicz 
- Kto z Państwa jest za przyjęciem wniosku? 



Wniosek w sprawie zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie projektów uchwał 
w sprawie: 

• wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2011 roku oraz ustalenia 
planu tych wydatków,  

• ustalenia wysokości cen biletów wstępu na obiekty użyteczności publicznej 
zarządzane przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Jastrzębiu-Zdroju,  

• zatwierdzenia projektu „Profesjonalny Urząd II”,  
• wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody  

Śląskiego nr NP/II/0911/347/11 z dnia 16 września 2011r.  
 
 został podjęty głosami: za-20, przeciw-0,wstrzymujących się- 0. 
 
-  Stwierdzam, że  Rada przyjęła wniosek jednogłośnie. 

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 42 do niniejszego 
protokołu. 

 
Przewodniczący  Komisji uchwał i wniosków – Marian Króliczek przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2011 roku  
oraz ustalenia planu tych wydatków,  

Opinia Komisji Skarbu– pozytywna, 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Andrzej Kinasiewicz 

• Czy są pytania do projektu uchwały ? Nie widzę. Kto z Państwa jest za przyjęciem  
     uchwały w proponowanym brzmieniu ? 

Uchwała Nr XVIII.170.2011 w sprawie w sprawie wykazu wydatków, które nie 
wygasają z upływem 2011 roku oraz ustalenia planu tych wydatków, została podjęta 
głosami: za-19, przeciw-0, wstrzymujących się- 0. 

-  Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie. 

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 43 do niniejszego 
protokołu. 

 
Przewodniczący  Komisji uchwał i wniosków – Marian Króliczek przedstawił projekt 
uchwały w sprawie ustalenia wysokości cen biletów wstępu na obiekty użyteczności 
publicznej zarządzane przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Jastrzębiu-Zdroju, 

Opinie Komisji Kultury i Sportu,  Skarbu– pozytywne, 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Andrzej Kinasiewicz 

• Czy są pytania do projektu uchwały ? Nie widzę. Kto z Państwa jest za przyjęciem  
     uchwały w proponowanym brzmieniu ? 

Uchwała Nr XVIII.171.2011 w sprawie w sprawie ustalenia wysokości cen biletów 
wstępu na obiekty użyteczności publicznej zarządzane przez Miejski Ośrodek Sportu 
i Rekreacji w Jastrzębiu-Zdroju, została podjęta głosami: za-11, przeciw-6, 
wstrzymujących się- 3. 

-  Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę większością głosów. 

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 44 do niniejszego 
protokołu. 



Przewodniczący  Komisji uchwał i wniosków – Marian Króliczek przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu „Profesjonalny Urząd II”,  

Opinia Komisji Polityki Gospodarczej i Bezrobocia– pozytywna, 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Andrzej Kinasiewicz 
Czy są pytania do projektu uchwały ? Nie widzę. Kto z Państwa jest za przyjęciem  

     uchwały w proponowanym brzmieniu ? 

Uchwała Nr XVIII.172.2011 w sprawie zatwierdzenia projektu Profesjonalny Urząd II”, 
została podjęta głosami: za-17, przeciw-0, wstrzymujących się- 1. 

-  Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę większością głosów. 

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 45 do niniejszego 
protokołu. 

Przewodniczący  Komisji uchwał i wniosków – Marian Króliczek przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody  
Śląskiego nr NP/II/0911/347/11 z dnia 16 września 2011r.  
 
Opinia Komisji Polityki Gospodarczej i Bezrobocia– pozytywna, 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Andrzej Kinasiewicz 

• Czy są pytania do projektu uchwały ? Nie widzę. Kto z Państwa jest za przyjęciem  
     uchwały w proponowanym brzmieniu ? 

Uchwała Nr XVIII.173.2011 w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze 
Wojewody Śląskiego nr NP/II/0911/347/11 z dnia 16 września 2011r. została podjęta 
głosami: za-15, przeciw-3, wstrzymujących się- 2. 

-  Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę większością głosów. 

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 46 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad.9. 
Zatwierdzenie wniosków Komisji  Rady  Miasta. 
Komisje Rady Miasta nie zgłosiły wniosków.  
 
Ad.10. 
Wolne głosy i wnioski. 

Radny Paweł Jagodziński na ręce Przewodniczącego Rady Miasta złożył projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia programu „Rodzina”. 

Kserokopia projektu uchwały stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu. 

Ad. 11. 
Zakończenie  obrad  Sesji. 
Andrzej Kinasiewicz  -  Wiceprzewodn. Rady Miasta 

Dziękuję państwu za udział w obradach sesji. Zamykam obrady XVIII Sesji Zwyczajnej 
Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
 
Protokołowała 
Agnieszka Bąk 


